
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 23. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 53
Hvor mange flere energibesparelser vurderer ministeren, at den grønne screening har
medført i de nye godkendte renoveringsprojekter siden boligaftalens indgåelse? Der
henvises til aftalen ”Grøn boligaftale 2020” af 19. maj 2020 og ambitionen om at øge
ventelisteprojekterne med grønne tiltag med 33 pct. gennem grøn screening. Eksisteren-
de energibesparende tiltag i projekterne på venteliste skal dermed ikke regnes med.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Egil Hulgaard (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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